
 
 
 
Interpellation om näringslivsklimat i 
Uppsala kommun 

 
I en undersökning nyligen från Svenskt Näringsliv visar det sig att företagares uppfattning om 
företagsklimatet i Uppsala har försämrats. Detta trots en nyligen antagen handlingsplan för 
bättre näringslivsklimat i Uppsala. Betyget är på en sexgradig skala 2,9 en bit under 
rikssnittet 3,4 och Uppsala ligger strax före Östhammar näst sist i länet. 

I NKI-mätningar har Uppsala förbättrats på en del områden, men vi ligger fortfarande under 
snittet när det gäller bygglov och markupplåtelse, här är det tydligt att särskilt 
stadsbyggnadsförvaltningen har ett arbete att göra att förbättra upplevelsen av god service 
till företagen. 

När man träffar företagare i Uppsala kan nästan alla vittna om misstag och brister i servicen 
från kommunens sida. Här måste krafttag tas till. Handlingsprogrammet som antogs i 
december har många lovvärda ambitioner – frågan är hur genomförandet går och hur främst 
attityderna bland förtroendevalda och medarbetare kan förändras.  

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga Kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) 

- Hur kommer det sig att Uppsala ligger så lågt i rankingar över näringslivsklimatet (212 
av 290 i Svenskt Näringsliv), enligt din uppfattning? 

- På vilket sätt prioriterar det socialdemokratiskt ledda styret företagarnas villkor? 
- Hur går det med utbildning av kommunens medarbetare och förtroendevalda på 

området? 
- Hur arbetar Statsbyggnadsförvaltningen med att förbättra servicen? 
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